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BESTYRELSESMØDE Referat 

Onsdag 6. september 2023 i Klubhuset 

KL 18.30 – 21.00 

 

Møde indkaldt af: Formand Søren 
 

Deltagere: 

 

Afbud:                          

Søren, Anette A., Laila, Rikke (virtuelt), Line, Anette R. 
 

 

  

1.  
Godkendelse af referat 
fra sidste 
bestyrelsesmøde  

 
Referatet er godkendt. 

2.  
Nyt fra udvalg og 
evaluering af afholdte 
arrangementer 

 

• Stævneudvalg: Stævnet der blev afholdt d. 19. august på Havredalbanen 
gik godt. Stævnet har givet omkring 9700 kr. i overskud, og der var 34 
ekvipager. Der var 33 sponsorgaver til præmieoverrækkelserne. Laila vil 
lave en liste til bladet over de forskellige sponsorer. Line vil lave en 
resultatliste til bladet. 
Der overvejes om der fremadrettet skal afholdes D-stævner i Nökkvi-regi, 
så vi kan bruge D-dommere fra DI. I tilfælde af at der holdes D-stævne har 
klubben mulighed for at købe D-licens til det enkelte stævne, og som vil 
gælde for klubbens medlemmer.  
På bestyrelsesmødet blev der ligeledes talt om der skal arrangeres stævne 
i samarbejde med Fjördur eller om der skal arrangeres et 
kratluskerstævne. 
Den 28. juli blev der afholdt Vestjysk Mesterskab i Gæðingakeppni. 
Mesterskabet var et samarbejde mellem Fjördur, Gladur og Nökkvi. 
Mesterskabet gik rigtig godt med omkring 80 ekvipager. Regnskabet er 
ikke færdig endnu. 

• Foredrag- og kursusudvalg: Der er nogle som har valgt at stoppe i 
udvalget, og der kommer sandsynligvis ikke flere foredrag i år, medmindre 
nogle andre vil tage over. Mette afholder som planlagt to kurser mere i år 
med Agnete Præstholm. Det første kursus (8. oktober) er næsten udsolgt. 
Agility hos Best Breed Mustang d. 3. juni og d. 12. august har været meget 
populært.  

• Tur-udvalg: Der er ikke den store opbakning til fællesture. Turen til Gl. 
Ullits blev aflyst, og der var ikke særlig mange deltagere til turen på 
Harrild Hede. 

• Kællingetur: D. 26.-27. august var der kællingetur. Her var der 7 
deltagere. Dette var 10. gang Anette A og Ruth arrangerede turen, og de 
giver nu stafetten videre, så andre kan arrangere turen. 

Helene 
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• Upcoming bitches: D. 30. september er der upcoming bitches-tur. Indtil 
videre er der 7 deltagere inkl. arrangørerne.  

• Blad-udvalg: Deadline for at sende noget indtil bladet er d. 21. oktober. 

• Bane: Til stævnet fik ovalbanen meget ros. Den holdt godt gennem hele 
dagen, selvom den var noget tør og støvet sidst på dagen. 

• Undervisning: Til undervisning med Frederikke og Emil d. 20. september 
er der stadig to ledige pladser hos Frederikke. Line vil lave et opslag på 
Facebook med det. Der er tale om at der holdes vinterpause efter denne 
undervisningsgang og så indtil foråret. 

3.  
Økonomi 

 

 

• Økonomien ser fornuftig ud.  
Der kommer nye vilkår for Mobile Pay fra oktober. Dette kommer 
sandsynligvis til at betyde at klubben kan spare lidt penge på Mobile 
Pay. De nye vilkår indebærer at der betales en lille procentdel pr. 
transaktion og muligvis et mindre årligt gebyr. De gamle vilkår indebar 
et gebyr på 75 øre pr. transaktion samt et månedligt gebyr på 49 kr.  

• Støtte fra OK: Ved at bruge OKs app når man tanker, så bliver støtten 
dobbelt så stor til klubben, som hvis man bare bruger kortet. Det kan 
dog være svært at finde nye OK-kunder som vilkårene for støtten 
kræver, pga. der er mange som har el-bil. Anette A. vil holde øje med 
om OK skriver noget el-biler og støtte.  

4.  
Arrangementer hen 
over efteråret 

 

• Hubertusjagt: Der er tale om en ridetur i stedet for en jagt. Rikke 
finder ud af om det kan holdes i Kokhus (Stendal Plantage). Alternativt 
kan turen foregå i Ulvedal Plantage, hvor deltagerne bare mødes på et 
aftalt sted i skoven. Rideturen vil være i første weekend i november.  

• Naturens dag: Søndag d. 10. september er der Naturens Dag. Der er 
7-8 heste fra Nökkvi med, og som noget nyt deltager Viborg Rideklub 
også.  

• Juletur: Juleturen i Dollerup har i mange år foregået d. 28. december. 
Men turen flyttes måske i år pga. jagt i området. Laila vil finde ud af 
om det er nødvendigt at flytte turen. 

5.  
CHR 

 

 

• Havredalbanen er registreret i CHR efter gældende regler.  

• Der er usikkerhed om det er nok at klubben registrerer navn og 
kontaktoplysninger på de ryttere/hesteejere der bruger banen til 
undervisning og stævne, eller om klubben også skal registrere hestene 
der kommer på banen.  

• DI vil tage det op på klubmødet d. 30. september, og så vil Søren tale 
med DI om det efter mødet. 

• Hvis det er nok kun at registrere rytterne/hesteejerne, så kan 
medlemslisten bruges. 

• Rikke skriver en opfordring til bladet, om at klubbens medlemmer skal 
sørge for at deres besætninger er registreret i CHR. 

  

6.   
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Forespørgsel fra 
Naturstyrelsen om 
vedligehold af ridestier 
i Dollerup og Hald Ege-
området 

 

• Naturstyrelsen vil gerne indgå i et samarbejde med Nökkvi om 
vedligehold af ridestierne i Dollerup og Hald Ege. 

• Naturstyrelsen har nævnt at de har en kontaktperson hos Viborg 
Rideklub omkring det samme.  

• Søren afventer svar på hvem kontaktpersonen er, så Nökkvi og Viborg 
Rideklub kan snakke sammen om et muligt samarbejde.   

 

 

7.  
Eventuelt 

 

 

• Undervisning: Bestyrelsen overvejer at give tilskud til undervisning 
som nogle af naboklubberne. Dette kan være at klubben lejer en 
ridehal (i vinterhalvåret) samt giver et lille tilskud til selve 
undervisningen. Dette er for at gøre det attraktivt for medlemmerne 
at få undervisning i Nökkvi og ikke køre til naboklubberne. 

• Cavalettis: Cavalettis er noget dyrere i indkøb end først antaget. Laila 
taler med Mathilde om hun vil lave dem til klubben. Anette R og 
Ejvind har materialerne til det. 

• Annoncører: Nökkvi mangler en ny person til at stå for at skaffe 
annoncører til bladet. Laila vil snakke med Egon om det. 

• Varmepumpe: Søren har fået et tilbud på en ny varmepumpe til 
klubhuset. Pumpen koster 16.000 kr., og der er 5 års garanti. Søren 
taler med Frederiks VVS om det. 

• DIs værktøjskasse: I DIs nyeste nyhedsbrev er der nævnt en 
værktøjskasse på deres hjemmeside. Denne værktøjskasse indeholder 
forskellige vejledninger, bl.a. om hvordan man taler med kommunen. 
Anette A. videresender nyhedsbrevet til resten af bestyrelsen. 

• Oprydning i klubhuset: Bestyrelsen rydder op i klubhuset. Bestyrelsen 
mødes d. 1. oktober kl. 10. 

• Efter arrangementer: Det er vigtigt at der bliver ryddet op efter 
arrangementer i klubhuset, og at brugte kaffefiltre fjernes. Line laver 
en tjekliste der hænges op i klubhuset. 

• Større stævner: Der er kommet et forslag ind om at hvis Nökkvi vil 
afholde at større stævne (rangliste stævne), så kan det være man kan 
lave et samarbejde med Bøgelund Heste, da de har en bane med de 
rigtige mål og ligger i nærområdet. Dette er dog ikke aktuelt i 
øjeblikket. 

• Stævnemateriale: Der er brug for nye karakterskilte til stævne. I 
forbindelse med oprydning i klubhuset vil bestyrelsen få styr på hvad 
der er af stævnemateriale samt hvad der mangler. Der er også brug 
for flere rytterfarver. Der er stof til at sy nogen flere. 

• Bestyrelsesmøde: Næste bestyrelsesmøde flyttes fra 15. november til 
1. oktober efter oprydning af klubhuset. Mødet flyttes så det ligger før 
bladets deadline. 

 


